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Θέμα:  Θέσεις και προτάσεις του ΔΣ του ΣΕΔ σχετικά με αποφάσεις του ΔΣ του «Δ» 
 (550η Τακτική Συνεδρίαση) 
 
Το ΔΣ του ΣΕΔ κρίνει απαραίτητο να τοποθετηθεί αναφορικά με θέματα που 
συζητήθηκαν και ειδικότερα με αποφάσεις που ελήφθησαν στην 550η Τακτική 
Συνεδρίαση του ΔΣ του «Δ» (12-03-2015). Διευκρινίζουμε ότι τις θέσεις αυτές τις 
έχουμε παρουσιάσει στον Πρόεδρο του «Δ» στο πλαίσιο συνάντησης μας για 
θέματα που αφορούν στην κοινότητά μας (6/3/2015). Ειδικότερα: 
  
Σχετικά με τη συγκρότηση Επιστημονικών Συμβουλίων Ινστιτούτων σε εφαρμογή 
του Άρθρου 17 του Ν4310/2014 κρίνουμε απαραίτητο, πριν την έναρξη της 
διαδικασίας, να ζητηθούν διευκρινήσεις από το αρμόδιο Υπουργείο Έρευνας & 
Καινοτομίας. Ειδικότερα, η διαδικασία παραπέμπει στον εσωτερικό κανονισμό του 
Κέντρου ο οποίος δεν έχει αλλάξει ακόμη και όπως αναφέρεται και στο άρθρο 47 
παρ. 1 μπορεί να εφαρμοστεί ως έχει εφόσον δεν αντιβαίνει προς τις διατάξεις του 
νόμου. Να τονίσουμε στο σημείο αυτό ότι υπάρχουν σημαντικές διαφορές ανάμεσα 
στα ΕΣΙ του Ν4310/2014 και στα ΕΓΣ του προηγούμενου νομοθετικού πλαισίου, ως 
προς τη σύνθεση και εκλογή τους. 
Η θητεία των ΕΓΣ, τα οποία είναι τα μόνα αιρετά όργανα των Ινστιτούτων, έχει 
λήξει και κατανοούμε πλήρως την αναγκαιότητα για την εκλογή νέων, πλην όμως 
θα πρέπει η διαδικασία να είναι απολύτως νομότυπη ώστε να μην δημιουργηθούν 
περαιτέρω προβλήματα στη λειτουργία του οργάνου. Η έλλειψη διευκρινήσεων από 
το αρμόδιο Υπουργείο αποτελεί κύριο λόγο καθυστέρησης των αντίστοιχων 
διαδικασιών και στα υπόλοιπα Ερευνητικά Κέντρα που υπόκεινται στην εφαρμογή 
του νόμου. 
 
Αναφορικά με τη βιβλιοθήκη γνωρίζετε ότι ως ΣΕΔ έχουμε σταθεί αρωγοί στην  
αναδιοργάνωση και στον εκσυγχρονισμό της βιβλιοθήκης προς όφελος του «Δ». 
Όταν πριν δύο χρόνια αποφασίστηκε η μεταφορά βιβλίων (abstracts) από τη 
βιβλιοθήκη σε χώρο που βρίσκεται στο υπόγειο του κτιρίου των αποθηκών, 
δαπανήθηκαν χρήματα για τη διαμόρφωση του χώρου ώστε να εξασφαλιστεί η 
ασφάλεια των βιβλίων αλλά και η πρόσβαση σε αυτά. Με την πρόσφατη απόφαση 
του ΔΣ αποφασίστηκε η εκ νέου μεταφορά τους σε χώρο που αμφισβητείται το 
κατά πόσο θα  διασφαλίζονται τα παραπάνω. Η αναγκαιότητα εφαρμογής αυτής 
της λύσης ώστε να μεταφερθούν στο υπόγειο του κτιρίου των αποθηκών τα 
απόβλητα δεν θεωρούμε ότι είναι επαρκής από τη στιγμή που υπάρχουν και 
εναλλακτικές λύσεις που δεν έχουν εξεταστεί.  
 
Όσον αφορά στην «Καθιέρωση θεσμών» θεωρούμε ότι η εμμονή του ΔΣ του «Δ» 
στη μη ανάκληση της απόφασης του (π. 010/2014-1111/16-12-2014 Απόσπασμα 
Πρακτικού του Δ.Σ του ΕΚΕΦΕ "Δ”), ώστε κατά τη συζήτηση για την αναμόρφωση 
του εσωτερικού κανονισμού του Κέντρου, να διαμορφωθεί ένα πλαίσιο 
συνεργασίας του «Δ» με ερευνητές και καθηγητές ΑΕΙ νομικά και δεοντολογικά 
ορθό και επωφελές για όλους, όπως αναφέραμε και σε σχετική επιστολή μας (Αρ. 
Πρωτ. 01/2015-3/2/2015), συνεχίζει να εκθέτει το Κέντρο. 
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Τέλος θα θέλαμε να τονίσουμε ένα πολύ σημαντικό ζήτημα που έχει αποτελέσει 
πολλές φορές θέμα συζήτησης και σε ΓΣ μελών του ΣΕΔ. Το θέμα είναι η διάθεση 
των Matching funds που αποτελούν την εθνική συμμετοχή στα ερευνητικά 
προγράμματα των οποίων οι επιστημονικοί υπεύθυνοι είναι οι ερευνητές/ΕΛΕ του 
Κέντρου. Όπως πολλές φορές έχουμε τονίσει η ερευνητική κοινότητα του «Δ» 
κατανοεί πλήρως τη δεινή οικονομική κατάσταση αλλά θα πρέπει να είναι σαφές 
ότι και η διοίκηση του Κέντρου στο πλαίσιο της διαφάνειας και της καλής 
συνεργασίας θα πρέπει να ενημερώνει τους υπευθύνους για τη διαχείριση των 
πόρων αυτών.  
Προτείνουμε λοιπόν στον Πρόεδρο του «Δ», όπως πολλές φορές σε ΓΣ του ΣΕΔ έχει 
υποσχεθεί, να καλέσει τους ερευνητές/ΕΛΕ του Κέντρου σε μία ανοικτή συζήτηση-
ενημέρωση σε σχέση με τη διάθεση των Matching funds, καθώς και για τα μέχρι 
σήμερα  οφέλη (οικονομικά και μη) του «Δ» από τη στέγαση εταιρειών στο κτίριο 
της βιβλιοθήκης. Θεωρούμε πολύ σημαντική αυτή τη συζήτηση στην κοινότητά μας 
ως απαρχή και άλλων τέτοιων συναντήσεων στο πλαίσιο της επίλυσης των 
θεμάτων που απασχολούν το Κέντρο.  
 
Ευελπιστούμε ότι οι παραπάνω θέσεις και προτάσεις μας θα αποτελέσουν τη βάση 
για την επανεξέταση των παραπάνω θεμάτων από τα μέλη του ΔΣ προς όφελος της 
ερευνητικής κοινότητας και του «Δ». 
 

 
Για το Δ.Σ. του Σ.Ε.Δ. 

 

 


